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Z Á P I S 

z 10. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 17. října 2019 

od 8.30 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

 

 

Primátor hl. m. Prahy úvodem informoval, že dne 10. října proběhla v prostoru velké 

zasedací síně Nové radnice v rámci 1. roční žákovské a studentské konference akce 

s názvem „Dnes jsem jako zastupitel“. Dále informoval, že konference je organizována 

nadačním fondem Modrá rybka, zúčastnilo se jí 72 studentů ve věku 12 –17 let a 

projednávali především udržitelnou mobilitu v Praze. Vzhledem k tomu, že zástupci 

studentů požádali o možnost předat přijatá usnesení skutečným členům zastupitelstva, 

vyzval ještě před zahájením tohoto jednání studenty k řečnickému pultu, aby vystoupili se 

svými příspěvky a předali text usnesení. Po vystoupení obou studentů primátor hl. m. 

Prahy převzal usnesení a poté ho předal z důvodu tématu „oblasti mobility“ náměstkovi 

primátora Scheinherrovi. 

 

Dle prezence bylo přítomno: 

   64 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

        (z toho 3 poslanci PS PČR) 

   34 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

        Ing. Zdena Javornická – pověřená řízením MHMP 

     2 zástupci ředitelky MHMP 

                             32 ředitelů a zástupců odborů MHMP  

                                                  15 ředitelů organizací 

               20 zástupců tisku 

                 7 poslanců PS PČR (z toho současně i 3 členové ZHMP) 

                 3 hosté 

 

CELKEM přítomných: 175 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Pavel Zelenka 

 

Mgr. Eva Horáková – od 13 do 14,30 hodin 

 

Milan Maruštík – od 16 do 20 hodin 

 

Ing. Mgr. Jaromír Beránek –  

od 15,55 do 17,15 hodin 

 

RNDr. Jana Plamínková – do 10 hodin 

 

 Mgr. Zdeněk Zajíček –od 18,40 do 20 hodin 
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10. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 8,39 hodin.   

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Ing. Lubomír Brož a Ondřej Kallasch. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

předseda: prof. Ing. Mgr. Martin Dlouhý, Dr. MSc. 

členové:   Mgr. Martin Benda  

                Tomáš Murňák 

                Ing. Ondřej Prokop 

                Mgr. Zdeněk Zajíček 

 

tajemník: JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – ředitel odboru LEG MHMP 

PRO:  57     PROTI:  0 ZDR.  0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada hl. m. Prahy na svém 

jednání v pondělí dne 7. října stanovila „Návrh programu jednání 10. zasedání 

Zastupitelstva hl. m. Prahy", který obdrželi členové ZHMP e-mailem a který byl zveřejněn 

spolu se svoláním tohoto jednání Zastupitelstva hl. m. Prahy způsobem stanoveným 

příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městě Praze. Dále primátor hl. m. Prahy sdělil, 

že následně Rada hl. m. Prahy v pondělí dne 14. 10. 2019 doplnila původní návrh 

programu o další materiály k projednání. Primátor hl. m. Prahy dále sdělil, že upravenou, 

Radou schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem, doplněné 

tisky byly v elektronické podobě rozeslány a byly rovněž zpřístupněny občanům.  

 

K dozařazeným tiskům vystoupili: předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, 

náměstek primátora Hlubuček, náměstek primátora Scheinherr, radní Chabr, radní 

Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Petr Dolínek – poslanec 

PS PČR, Eva Smutná, Mgr. Ondřej Kolář – starosta MČ Praha 6, Zdeněk Zacpal, Ing. Aleš 

Moravec – Občané za svá práva, Ing. Mgr. Jaroslav Hnátek 

 

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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V průběhu diskuse převzal řízení schůze I. náměstek primátora Hlaváček, poté převzal 

řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět převzal řízení schůze primátor hl. m. 

Prahy. 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Zajíček, Martan, 

náměstek primátora Scheinherr, radní Chabr, Stárek, Nepil, Nacher, I. náměstek primátora 

Hlaváček, Pilný, Bílek, Portlík, náměstek primátora Vyhnánek, Vodrážka, Udženija, 

předseda výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

Mahrik, Krausová, Svoboda. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – 

ředitel LEG MHMP. Dále vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, radní Zábranský, primátor hl. m. Prahy, předsedkyně výboru 

kontrolního ZHMP Janderová 

 

předseda klubu Praha Sobě Čižinský – požádal po skončení diskuse o přestávku pro 

jednání klubu 

 

Přestávka 11,28 – 11,44 hodin 

 

Po ukončení přestávky převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Chabr, Pilný, Udženija, Portlík, 

radní Zábranský, Nepil, Nacher 

 

předseda klubu ANO Nacher – požádal o přestávku na 10 minut  

 

Přestávka 11,55 – 12,06 hodin 

 

Po ukončení přestávky převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy.. 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, Udženija, Dlouhý 

 

místopředseda klubu TOP 09 a STAN – Spojené síly pro Prahu Wolf – požádal o přestávku 

na 20 minut pro jednání klubu 

 

Přestávka 12,18 – 12,41 hodin 

Po uplynutí časového úseku pro přestávku primátor hl. m. Prahy prodloužil přestávku do 

12,53 hodin. Poté byla na žádost 3 předsedů klubů prodloužena přestávka do 13,04 hodin 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zajíčka (radní Zábranský se ztotožnil) - zařadit původní 

bod 33, tisk Z – 7713 „K návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně 

souvisejících pozemků dle Pravidel postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, 

zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy“ na 

pevný čas na 18 hodinu, případně po skončení projednání zařazených bodů na pevné časy 

PRO: 59 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit nový tisk „Ke stavu rekonstrukce 

Libeňského mostu“ na program jednání jako bod 15 

PRO:   26  PROTI: 3 ZDR.  29 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu radního Chabra – zařadit tisk Z – 7752 „K návrhu na Informaci pro 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy o aktuálním stavu a dalším postupu ve věci 

nahrazování stávajícího městského mobiliáře“ jako první bod radního Chabra 

PRO: 60 PROTI:  0  ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Chabra – zařadit tisk Z – 7742 „K návrhu obecně závazné 

vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. m. Prahy, kterou se 

vydává Statut hlavního Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření správy věcí z 

vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 3“ jako poslední bod radního Chabra 

PRO: 61 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Stárka – (osvojil si návrh Mgr. Ondřeje Koláře – starosty 

MČ Praha 6) na zařazení tisku Z – 7753 „Ke kolaudaci tunelového komplexu Blanka“ do 

programu tohoto jednání jako poslední bod náměstka primátora Scheinherra 

PRO: 63 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu I. náměstka primátora Hlaváčka – stáhnout tisk Z – 7674 „k návrhu 

zadání změn ÚP - 3. skupina (fáze „zadání“, vlna 15)“ z programu tohoto jednání 

PRO: 63 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – zařadit nový bod „Stanovisko zastupitelů HMP 

k dopisu radního Šimrala ředitelům škol“ po bodu 28 jako první bod radního Šimrala 

PRO: 26  PROTI: 5 ZDR.  28 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bílka – přeřadit z bloku informací bod 1, tisk Z – 7708 „o 

významných dopravních omezeních na hlavních komunikacích v Praze“ k projednání jako 

bod 19 

PRO:   24  PROTI: 1 ZDR.  33 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Martana – zařadit bod „Aktivity hl. m. Prahy v oblasti 

Pražského okruhu“ jako bod 16 

PRO:   26  PROTI:  1 ZDR.  32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit bod „Informace o rozhodování Rady 

HMP v působnosti valné hromady Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s. ve věci tisku R – 

30432 jako první bod náměstka primátora Scheinherra 

PRO:   30  PROTI:  1 ZDR.  29 

Nebylo přijato. 
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předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil – hlasoval „pro“, ve výsledku 

hlasování se však objevilo „nehlasoval“ 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Zdražování v Praze“ jako 

poslední bod náměstka primátora Vyhnánka 

PRO:  29  PROTI:  1 ZDR.  31 

Nebylo přijato 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Pilného – zařadit bod „Stav projednávání rozpočtu HMP“ 

po bodu 18, jako první bod náměstka primátora Vyhnánka 

PRO:  25  PROTI:  1 ZDR.  34 

Nebylo přijato 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Udženija – zařadit do bloku informací tisk „Informace o 

zrušení autobusové linky H1“ 

PRO:  37 PROTI:  0  ZDR.  24 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Dlouhého – posunutí času bodu „Návrhy, připomínky a 

podněty občanů hl. m. Prahy“ na pevný čas 13,20 – 14,05 hodin a posunutí času bodu 

„Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ na pevný čas 14,05 – 14,50 hodin 

PRO:  64 PROTI:  0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO:  51 PROTI:  2 ZDR.  5 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Ve 13,20 hodin zahájil primátor hl. m. Prahy bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP“ 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu.. 

 

Ve 14,05 hodin byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“.   

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlubuček.  

  1/1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení stříbrné medaile hlavního města Prahy MUDr. Radimu Šrámovi, DrSc. 

 

  

   TISK:        Z – 7614 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/1 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

  1/2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na udělení bronzové medaile hlavního města Prahy Marii Zdeňkové 

 

  

   TISK:        Z – 7545 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování projektů z Operačního programu 

Praha - pól růstu ČR v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7635 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  3/1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 30. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 7618 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/4 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  3/2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

ke schválení projektů v rámci 49. výzvy Operačního programu Praha - pól růstu ČR 

 

  

   TISK:        Z – 7646 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/5 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   4 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k ukončení partnerství mezi hlavním městem Prahou a Pekingem 

 

  

   TISK:        Z – 7690 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  10   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/6 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nacher, primátor hl. m. Prahy, Dlouhý, Pilný, 

předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

Plamínková. V rámci diskuse vystoupil Jan Lipavský – poslanec PS PČR.  Dále vystoupili 

tito členové ZHMP: Čižinský, předseda výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil 

 

Závěrečné slovo přednesl primátor hl. m. Prahy, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh primátora hl. m. Prahy – navrhl upravit původní text usnesení na nové 

znění: „ZHMP I. bere na vědomí, že 1. ve věci revize textu Dohody o navázání vztahu 

sesterských měst mezi Pekingem a hlavním městem Prahou (příloha č. 1 důvodové zprávy) 

navrhované v souladu s usnesením Rady HMP č. 47 ze dne 21. 1. 2019 nebylo mezi hl. m. 

Prahou a Pekingem dosaženo shody  
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2. v návaznosti na usnesení Rady HMP č. 2110 ze dne 7. 10. 2019 (příloha č. 2 důvodové 

zprávy) vypověděl Peking dne 9. 10. 2019 s okamžitou platností sesterské partnerství s 

Prahou (příloha č. 1 tohoto usnesení)“ 

Pro: 36 Proti: 0  Zdr. 10 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   5 

 

radní Kordová Marvanová 

 

k volbě přísedících Městského soudu v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 7647 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/7 

Materiál uvedla radní Kordová Marvanová. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Nacher. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Kordová Marvanová, která reagovala na diskusní 

příspěvek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   6 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

ke změnám ÚP SÚ HMP doporučeným určeným zastupitelem k ukončení pořizování 

 

  

   TISK:        Z – 7652 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/8 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   7 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny/úpravy ÚP - U 1345 (fáze "zadání", samostatně projednávaná) 

 

  

   TISK:        Z – 7668 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  6   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/9 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   8 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání Z 2776 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna CVZ IV) 

 

  

   TISK:        Z – 7467 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   46       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/10 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změny - Z 2932 (fáze „zadání“, vlna celoměstsky významných změn V) 

 

  

   TISK:        Z – 7655 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/11 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na ukončení pořizování změny - Z 1275 ÚP SÚ hl.m. Prahy (fáze „po schválení 

zadání“, vlna 06) 

 

  

   TISK:        Z – 7667 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  35        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  13    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/12 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  11/1 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání Z 1411 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 07) 

 

  

   TISK:        Z – 7670 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/13 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  11/2 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání Z 1830 (fáze „návrh“ + „OOP“, vlna 07) 

 

  

   TISK:        Z – 7671 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/14 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 12/1 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - 1. skupina (fáze „zadání“, vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z – 7665 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, radní Zábranský, Udženija, Bílek, 

Nacher, předseda výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání 

ZHMP Mahrik, Portlík, Stárek, I. náměstek primátora Hlaváček, Prokop 

 

 

Tisk byl projednán v pevném čase od 16 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 

    

 

předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová 

 

k Petici za zachování přirozené vegetace - vzrostlých stromů a keřů Petřína a za přísný zákaz 

nové výstavby na Petříně 

 

  

   TISK:        Z – 7727 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/15 

Materiál uvedla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Alena Kopecká, Mgr. Romana Ertlová, Lucie 

Crocro, Valerie Bromová, Petra Pětioká, Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, náměstek primátora Hlubuček. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Dan Frantík – vedoucí oddělení péče o zeleň OOP MHMP. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou 

vybavenost a životní prostředí ZHMP Plamínková, Fifka, předseda výboru pro evropské 

záležitosti ZHMP Pospíšil, předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, Svoboda, 

předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf 

 

Procedurální návrh radní Třeštíkové na dokončení projednávání tohoto bodu s tím, že bod, 

který byl zařazen na pevný čas 17 hodin, tj. tisk Z - 7658 se bude projednávat po skončení 

tohoto bodu 

Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Závěrečné slovo přednesla předsedkyně výboru kontrolního ZHMP Janderová, která 

reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

 

Procedurální návrh radního Zábranského na předřazení bodu Z - 7714 před bod Z – 7713 

z důvodu dodržení logické souslednosti v tématu privatizace 

Pro: 31 Proti: 18 Zdr. 2 

Nebylo přijato. 

 

Tisk byl zařazen na pevný čas 17 hodin 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

    

 

radní Třeštíková 

 

k dočasnému umístění 20 pláten obrazového cyklu Alfonse Muchy Slovanská epopej v majetku 

hl. m. Prahy na zámku v Moravském Krumlově 

 

  

   TISK:        Z – 7658 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36      PROTI:  20      ZDRŽEL SE:  2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/16 

Materiál uvedla radní Třeštíková. 

 

Procedurální návrh radní Třeštíkové – umožnit v rámci diskuse vystoupení mimopražským 

občanům 

Pro: 35 Proti: 3 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Mgr. Tomáš Třetina – starosta Moravského 

Krumlova, Jarmila Plocková, Magdaléna Juříková, Ondřej Pecha, Dominika Dubnerová, 

Tomáš Císařovský, John Mucha, Ing. Zuzana Vejvodová – starostka MČ Praha – Zbraslav, 

Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro kulturu, výstavnictví, 

cestovní ruch a zahraniční vztahy ZHMP Wolf, Brož, primátor hl. m. Prahy, Udženija, 

radní Třeštíková, Nacher, předseda výboru finančního ZHMP Vondra, Bílek, předseda 

výboru pro evropské záležitosti ZHMP Pospíšil, Gellová, předsedkyně výboru kontrolního 

ZHMP Janderová. V rámci diskuse vystoupil Dr. Roman Felix – advokát, zastupující hl. m. 

Prahu v soudním sporu o vlastnictví Slovanské epopeje. Dále vystoupili tito členové 

ZHMP: Svoboda, Hanzlík, předseda výboru pro bezpečnost ZHMP Koubek.  
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V rámci diskuse vystoupila Ing. Zuzana Vejvodová – starostka MČ Praha – Zbraslav, Mgr. 

Tomáš Třetina – starosta Moravského Krumlova. Dále vystoupili tito členové ZHMP: 

předsedkyně výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

Plamínková, Sedeke. V rámci diskuse vystoupil Tomáš Švarc – zástupce majitele zámku 

Zbraslav. Dále vystoupil člen ZHMP Pilný. Poté vystoupil občan Ing. Mgr. Jaroslav 

Hnátek. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru finančního ZHMP Vondry na pokračování jednání i 

po 19. hodině 

Pro: 38 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh - umožnit vystoupení v rámci diskuse členů ZHMP Mgr. Tomáši 

Třetinovi – starostovi Moravského Krumlova 

Pro: 41 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Sedekeho – umožnit druhé vystoupení v rámci diskuse 

Robertu Vašíčkovi 

Pro: 27 Proti: 3 Zdr. 10 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh na udělení slova Tomáši Švarcovi  

Pro: 35 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera  - umožnit vystoupení v rámci diskuse Ing. Mgr. 

Jaroslavu Hnátkovi 

Pro: 47 Proti: 0  Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesla radní Třeštíková, která reagovala na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh k textu usnesení – původní text usnesení nahradit textem ve znění: 

„Zastupitelstvo HMP schvaluje dočasné umístění 20 pláten obrazového cyklu Alfonse 

Muchy Slovanská epopej v majetku hlavního města Prahy na zámku Zbraslav se sídlem 

Bartoňova 2, Praha – Zbraslav na 5 let 

II. ukládá Radě hl. m. Prahy zajistit realizaci bodu I. tohoto usnesení 

Termín: 21. 10. 2019“ 

Pro: 21 Proti: 1  Zdr. 33 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 



15 

 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7713 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/58 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, radní Zábranský, předsedkyně výboru 

kontrolního ZHMP Janderová, Zajac, Nacher, předseda návrhového výboru Dlouhý. 

V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, MBA – ředitel LEG MHMP. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Martan, Stárek, Bílek, Udženija 

 

Procedurální návrh radního Zábranského na přerušení projednávání tohoto bodu a zařazení 

bodu 35, tisk Z - 7714 - úprava pravidel 

Pro: 32 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh na přerušení bodu a zařazení tohoto bodu po projednání bodu 35, tisku 

Z - 7714 – úprava pravidel 

Pro: 34 Proti: 7  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Přestávka 10 minut - do 21,13 hodin 

 

 12/1 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - 1. skupina (fáze „zadání“, vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z – 7665 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/17 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro sociální politiku ZHMP 

Horáková, Stárek, Martan 
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Pozměňovací návrh – z přílohy č. 1 k usnesení stáhnout změnu č. 3239 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Pozměňovací návrh – z přílohy č. 1 změnu č. 3230 přesunout do přílohy č. 2 – pořizované 

zkráceným způsobem 

Pro: 58 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o změně č. 3245, která je uvedena v příloze č. 1 – doporučené ke 

schválení 

Pro: 38 Proti: 0  Zdr. 16 

Bylo přijato. 

 

Samostatné hlasování o zbylých změnách mimo změnu č. 3245 uvedených v příloze č. 1 – 

doporučených ke schválení  

Pro: 59 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 12/2 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - 2. skupina (fáze „zadání“, vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z – 7673 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/18 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Tisk byl stažen z programu tohoto jednání. 

 12/3 

 

I.náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu zadání změn ÚP - 3. skupina (fáze „zadání“, vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z – 7674 

   

   STAŽENO 
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   13 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu na poskytnutí účelové neinvestiční dotace SH ČMS- Městskému sdružení hasičů hl. 

m. Prahy v roce 2019 z rozpočtu kap. 07 – BEZPEČNOST 

 

  

   TISK:        Z – 7553 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   54       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Robert Vašíček.  

 

V diskusi vystoupil náměstek primátora Hlubuček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Hlubuček a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   14 

 

náměstek primátora Hlubuček 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 2/2005 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se stanoví poplatek za komunální odpad 

 

  

   TISK:        Z – 7653 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI: 24         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/20 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlubuček. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Robert Vašíček, Ing. Zdeněk Kovářík – 1. 

místostarosta MČ Praha 4 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Udženija, Nacher, primátor hl. m. Prahy, Nepil, 

Brož, Portlík, Pilný 
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Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlubuček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k poskytnutí účelové investiční dotace na studie proveditelnosti komunikací pro bezmotorovou 

dopravu pro Městskou část Praha 11 

 

  

   TISK:        Z – 7634 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   57       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/21 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Robert Vašíček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Richter. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na poskytnutí dotací pro oblast podpory v oblasti přístupnosti a odstraňování bariér 

na území hl.m. Prahy na rok 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7629 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   58       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/22 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na uzavření kupní smlouvy o převodu vlastnictví k nemovité věci - spoluvlastnickému 

podílu o velikosti id. 1/2 na pozemku parc. č. 4103 v k. ú. Strašnice a smlouvy o advokátní 

úschově peněz a listin 

 

  

   TISK:        Z – 7678 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/23 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstek primátora Scheinherr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č.  2342/401, 2342/402, 2342/403, 2342/404, 

2342/406, 2342/408, 2342/412, 2342/413, 2342/415, 2342/419, 2342/420, 2342/446, 

2342/448, 2342/450 a 2342/453  v k.ú. Stodůlky, obec Praha, do vlastnictví hl. města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7622 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/24 

Materiál uvedl náměstek primátora Scheinherr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Scheinherr a opět 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   19 

 

člen ZHMP Stárek 

 

Ke kolaudaci tunelového komplexu Blanka 

 

  

   TISK:        Z – 7753 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:   26       PROTI:  1        ZDRŽEL SE:  30   

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Materiál uvedl člen ZHMP Stárek. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Robert Vašíček, Ing. Zdeněk Kovářík – 

místostarosta MČ Praha 4 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, náměstek primátora Scheinherr, I. 

náměstek primátora Hlaváček, Martan, Portlík, Zajíček, Stárek 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Stárek, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

 20/1 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 2 k Veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000358/2018 o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci poskytnuté MČ Praha - Dolní Měcholupy z rozpočtu 

hlavního města Prahy v roce 2018 

 

  

   TISK:        Z – 7588 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/25 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 20/2 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí návratné finanční výpomoci MČ Praha 18 z rozpočtu hlavního města 

Prahy na rok 2019 a k úpravě rozpočtu vlastního hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7495 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/26 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 20/3 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k veřejnoprávní smlouvě č. INO/16/06/000347/2018 v 

souvislosti s vrácením části návratné finanční výpomoci městskou částí Praha 11 - akce 

přístavba ZŠ Květnového vítězství 57 (ORG 80450) 

 

  

   TISK:        Z – 7657 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   59       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/27 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 20/4 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na poskytnutí investiční dotace a návratné finanční výpomoci MČ Praha 11 z 

rozpočtu hlavního města Prahy v roce 2019  a k úpravě rozpočtu vl. hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7682 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  63        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/28 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Ing. Ladislav Kos – senátor za hl. m. Prahu, Jiří 

Dohnal – starosta MČ Praha 11, Robert Vašíček 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Zábranský, Prokop, Nepil, Sedeke, Maruštík 

 

Pozměňovací návrh člena ZHMP Prokopa – v příloze č. 2 změnit v čl. 1. 2. původní termín 

„30. 9. 2029“ na nový termín „30. 9. 2034“ 

Pro: 61 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

člen ZHMP Sedeke – hlasoval také „pro“, ve výsledku hlasování se to však neobjevilo 

 

 

Pozměňovací návrh radního Zábranského – doplnit do přílohy č. 2 k usnesení nový text, 

vztahující se na „smluvní zákaz zcizení 15 let“ 

Pro: 63 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstek primátora Vyhnánek 

 

k návrhu na změnu finančních prostředků poskytnutých MČ Praha 16 v roce 2019 

 

  

   TISK:        Z – 7645 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   63       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/29 

Materiál uvedl náměstek primátora Vyhnánek. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na Informaci pro Zastupitelstvo hlavního města Prahy o aktuálním stavu a dalším 

postupu ve věci nahrazování stávajícího městského mobiliáře 

 

  

   TISK:        Z – 7752 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  27        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 33    

 

 

   NEPŘIJATO                                                                             

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Portlík, předseda výboru pro evropské záležitosti 

ZHMP Pospíšil, radní Zábranský, radní Chabr, Udženija, Nepil, Nacher, předseda výboru 

pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP Mahrik, předsedkyně 

výboru pro sociální politiku ZHMP Horáková, předseda výboru pro IT a Smart City ZHMP 

Beránek, Pilný, Zajac, Brož 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Chabr, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 5 minut 
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Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

„Zastupitelstvo hl. m. Prahy 

ukládá primátorovi hlavního města, aby předal závěry komise pro městský mobiliář a návrh 

koncesního řízení Radě hl. m. Prahy a následně ZHMP“ 

Termín: 31. 12. 2019“ 

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   23 

 

radní Chabr 

 

k záměru odboru HOM MHMP na realizaci veřejné zakázky "Ochrana a ostraha objektů  

hl. města Prahy" 

 

  

   TISK:        Z – 7441 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/30 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na využití předkupního práva ke stavbě č. e. 143 na pozemku ve vlastnictví hlavního 

města Prahy v k. ú. Dolní Chabry 

 

  

   TISK:        Z – 7719 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/31 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na odstranění duplicitního vlastnictví - pozemky k.ú. Stodůlky 

 

  

   TISK:        Z – 7423 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   50       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/32 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 26/1 - 26/9 

Pro: 51 Proti: 0  Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

 26/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu úplatného převodu části pozemku parc. č. 1448/108 k.ú. Dolní Počernice 

 

  

   TISK:        Z – 6929 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/33 

Materiály pod poř. č. 26/1 – 26/9 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 26/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 987/7, k.ú. Ruzyně 

 

  

   TISK:        Z – 7639 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/34 

Usnesení bylo přijato. 

 

 26/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 2035/7, k.ú. Košíře 

 

  

   TISK:        Z – 7640 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/35 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 26/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 3800/2 o výměře 608 m2 k.ú. Libeň 

 

  

   TISK:        Z – 7540 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/36 

Usnesení bylo přijato. 
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 26/5 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 496/115  k.ú. Střížkov 

 

  

   TISK:        Z – 7481 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/37 

Usnesení bylo přijato. 

 

 26/6 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/12 na pozemcích parc.č. 

2387/1 a parc.č. 2387/2, k.ú. Zbraslav 

 

  

   TISK:        Z – 7592 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/38 

Usnesení bylo přijato. 

 

 26/7 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc. č. 130/5 o výměře 4m2 v k.ú. Sedlec 

 

  

   TISK:        Z – 7584 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/39 

Usnesení bylo přijato. 
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 26/8 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č.146/3 v k.ú. Troja 

 

  

   TISK:        Z – 7557 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

 26/9 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku par.č. 1882/2 v k.ú. Dubeč, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 7572 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:    52      PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/41 

Usnesení bylo přijato. 

 

  27 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 2385/9 a parc.č. 5867/6 v k.ú. Záběhlice z 

vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7150 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/42 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  28 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na schválení bezúplatného převodu části pozemku parc. č. 345/4 k.ú. Cholupice a 

části pozemku parc. č. 509/2 k.ú. Dolní Břežany 

 

  

   TISK:        Z – 7214 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/43 

Materiál uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 29/1 - 29/6 

Pro: 53 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 29/1 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí id. 1/6 pozemku parcelní číslo 1452/2, v k.ú. Řepy, obec Praha, 

z vlastnictví České republiky, příslušnost hospodařit s majetkem státu: Úřad pro zastupování 

státu ve věcech majetkových, do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7603 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/44 

Materiály pod poř. č. 29/1 – 29/6 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 29/2 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikace, odvodnění, dopravního značení, chodníku, 

veřejného osvětlení, světelného signalizačního značení a pozemků v k.ú. Karlín z vlastnictví 

ČSAD Praha holding a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7474 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/45 

Usnesení bylo přijato. 

 

 29/3 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce chodníku v ulicích Ctiradova a Vladislavova a 2 

trvalých připojení pro objekt (vjezdů do garáže) v k. ú. Nusle z vlastnictví společnosti MS 

Ctiradova, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7484 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/46 

Usnesení bylo přijato. 
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 29/4 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 1381/3 v k. ú. Michle, nově vybudované 

komunikace, nově vybudovaného chodníku, 3 ks uličních vpustí, 3 ks přeložených sloupů 

veřejného osvětlení vč. přeloženého kabelového vedení a 1 ks vyměněného sloupu veřejného 

osvětlení v k. ú. Michle z vlastnictví společnosti DÍVČÍ HRADY PRAHA s.r.o. do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7625 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/47 

Usnesení bylo přijato. 

 

 29/5 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce komunikace, 6 ks veřejných parkovacích stání, 2 

ks svislého dopravního značení, vodorovného dopravního značení, chodníku, přeložky 2 ks 

sloupů veřejného osvětlení včetně přeložky kabelového vedení a komunikační zeleně - 11 ks 

lípy stříbrné a trávníku v k. ú. Libeň z vlastnictví společnosti Real-Treuhand Reality s.r.o. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7562 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/48 

Usnesení bylo přijato. 
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 29/6 

 

radní Chabr 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí zásobovacího zálivu s 1 parkovacím stáním, rozšíření 

chodníku, 1 ks svislého dopravního značení a vodorovného dopravního značení z vlastnictví 

společnosti U.D. - DEVELOP s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7612 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/49 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 30 a 31 

Pro: 49 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

  30 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městským částem 

Svěření: 

Praha - Královice (pozemky v k.ú. Královice) 

Praha 7 (pozemek v k.ú. Holešovice) 

Praha 11 (pozemky v k.ú. Háje a Chodov) 

Praha - Dolní Počernice  (pozemky v k.ú. Dolní Počernice) 

Praha 4 (pozemky v k.ú. Michle, Nusle, Záběhlice) 

Praha - Nedvězí (stavba v k.ú. Nedvězí u Říčan) 

Odejmutí: 

Praha - Dolní Počernice  (pozemky v k.ú. Dolní Počernice) 

Praha 16 (stavby veřejného osvětlení v k.ú. Radotín) 

Praha 21 (stavby veřejného osvětlení v k.ú. Újezd nad Lesy) 

  

   TISK:        Z – 7701 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   51       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/50 

Materiály pod poř. č. 30 a 31 uvedl radní Chabr. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

radní Chabr 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. hl. 

m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního Prahy, ve znění pozdějších předpisů, svěření 

správy věcí z vlastnictví hlavního města Prahy městské části Praha 3 

 

  

   TISK:        Z – 7742 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kapitole 04 a poskytnutí individuálních 

účelových dotací v oblasti sportu 

 

  

   TISK:        Z – 7694 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  4   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/52 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, radní Šimral, předseda výboru pro 

zdravotnictví, sport a volný čas ZHMP Růžička, Kos 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Šimral 

 

k návrhu na poskytnutí dotace z rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2019 z kapitoly 04 - 

Školství, mládež a sport pro MČ Praha 20 

 

  

   TISK:        Z – 7626 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/53 

Materiál uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům pod poř. č. 34/1 - 34/3 

Pro: 48 Proti: 0  Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 34/1 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Akademie řemesel Praha - 

Střední škola technická, se sídlem Zelený pruh 1294/52, Krč, 147 08 Praha 4 

 

  

   TISK:        Z – 7245 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/54 

Materiály pod poř. č. 34/1 – 34/3  uvedl radní Šimral. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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 34/2 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední škola elektrotechniky a 

strojírenství, se sídlem Jesenická 1, Praha 10 

 

  

   TISK:        Z – 7244 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   47       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/55 

Usnesení bylo přijato. 

 

 34/3 

 

radní Šimral 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola a střední škola 

waldorfská, se sídlem Praha 4, Křejpského 1501/12 

 

  

   TISK:        Z – 7241 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/56 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze náměstek primátora Vyhnánek. 

   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úpravu Pravidel postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, 

zastavěných a funkčně souvisejících pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7714 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI: 8         ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/57 

Materiál uvedl radní Zábranský. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajac, radní Kordová Marvanová, radní 

Zábranský, Nepil, Bílek, Maruštík, radní Chabr 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Pozměňovací návrh radní Kordové Marvanové – v příloze č. 1 k usnesení v textu 

„Pravidel“ v čl. 4 vypustit text ve znění:  

„- pro rozhodnutí členské schůze o změně stanov, o přijetí a změně vnitřních předpisů 

družstva o poskytnutí finanční asistence, o přijetí úvěru či zápůjčky, o zastavení či jiném 

zatížení nemovitostí ve vlastnictví družstva, o přeměně družstva či o zrušení družstva 

s likvidací musí být podmínkou souhlas všech přítomných členů družstva na členské 

schůzi, pokud zákon nevyžaduje vyšší kvorum“ 

Pro: 46 Proti: 0  Zdr. 4 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    

 

radní Zábranský 

 

k návrhu prodeje bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících pozemků dle Pravidel 

postupu při prodeji bytových jednotek, bytových domů, zastavěných a funkčně souvisejících 

pozemků ve vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 7713 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/58 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP Dlouhý, radní Zábranský. 

 

Pozměňovací návrh - v textu usnesení v bodě I. schvaluje v souladu s Pravidly postupu při 

prodeji bytových jednotek……“ nahradit původní text: „ve znění pozdějších usnesení“ 

novým textem: „ve znění schváleném na 10 zasedání ZHMP ve volebním období 2018 – 

2022“ 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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  36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hlavního města Prahy, ve znění pozdějších předpisů, 

svěření správy věcí a odejmutí svěřených věcí z vlastnictví hl.m. Prahy městské části Praha 14 

(bytové domy, pozemky v k.ú. Černý Most) 

 

  

   TISK:        Z – 7663 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/59 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zajac, radní Chabr 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Zábranský, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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radní Zábranský 

 

k návrhu na změnu účelu ponechaných finančních prostředků na rok 2019, úpravu rozpočtu 

vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na poskytnutí dotace městské části 

Praha 12 

 

 

  

   TISK:        Z – 7695 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   48       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO:    10/60 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Maruštík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1 Z-7708 o významných dopravních omezeních na hlavních 

komunikacích v Praze 

náměstek 

primátora 

Scheinherr 

2 Z-7679 informace o stavu implementace Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR 

primátor  

hl.m. Prahy 

3 Z-7689 k zahraničním pracovním cestám členů Zastupitelstva 

hlavního města Prahy 

primátor  

hl.m. Prahy 

4 Z-7662 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2019 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k návrhu na úpravu rozpočtu 

běžných výdajů v kap. 0416 v roce 2019 u škol a 

školských zařízení, zřizovaných hlavním městem 

Prahou a u škol a školských zařízení, zřizovaných 

městskými částmi hlavního města Prahy 

 

radní Šimral 

5  Informace o zrušení autobusové linky H1 zastupitelka 

Udženija 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Odpověď Mg.A Kamily Matějkové - asistentky radní Třeštíkové ve věci: reakce na 

tiskovou zprávu ze dne 4. 9. 2019 – Slovanská epopej 

(JUDr. Miloš Profous, *****) 

 

Odpověď radní Třeštíkové na podnět, týkající se obnovy tzv. Mariánského sloupu na 

Staroměstském náměstí v Praze 

(Veritas, historická společnost pro aktualizaci odkazu české reformace, z.s., náměstí 

Zachariáše z Hradce 21, 588 56  Telč) 

 

Odpověď radní Třeštíkové ve věci nedodržování podmínek výjimky EU č. 651/2014 a 

žádosti o zařazení na jednání Rady HMP 

(Pavel Svoboda, Michael Pánek, Nový horizont, spol. s r.o., Národní 20, 110 00  Praha 1) 

 

Reakce Ing. Jakuba Maška – sekretariátu radního Chabra na podání Radě HMP č. 1615 ze 

dne 5. 8. 2019 ve věci Bridžového klubu seniorů, adresovaného Radě HMP 

 

Odpověď náměstka primátora Scheinherra na dopis ve věci znečištěného ovzduší 

z automobilové dopravy v Praze 

(Petr Neužil, *****) 

 

Nabídka odkupu pozemků parc. č. 2273/2, 42, 133/9, 38/6, 133/12, 133/13, 189, 160/12, to 

vše v k. ú. Holešovice, obec Praha 

(Czech Property Investments, a.s., Vladislavova 1390/17, 110 00  Praha 1 – Nové Město) 
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Kvalifikované upozornění členů ZHMP 

(Jana Zwyrtek Hamplová – advokátní kancelář pro samosprávu, Olomoucká 36, 789 85  

Mohelnice) 

 

Upozornění na setrvale netransparentní a nevyvážený přístup hlavního města Prahy v rámci 

regulace venkovní maloplošné reklamy na sloupech veřejného osvětlení 

(Advokátní kancelář, Mgr. Martin Kulich, Husovo náměstí 65/2, 268 01 Hořovice) 

 

Žádost o ocenění zásluh o stát, hl. m. Prahy a demokracii pro gen. mjr. let. Josefa Dudu, 

CBE 

(PhDr. Zbyněk Duda, *****) 

 

Podání petice za zachování bývalého Stalinova pomníku a jeho okolí 

(Mgr. J. Herman, *****) 

 

Odpověď náměstka primátora Hlubučka na dopis, týkající se Petřínských zahrad – výstavba 

nových cest a WC na Petříně + odpověď hromadná 

(L. Brenišínová, *****) 

 

Odpověď radního Šimrala ve věci změny zástupce ve školské radě Gymnázia Jaroslava 

Heyrovského 

(MČ Praha 13, starosta) 

 

Dopis ve věci protestní hladovky, ohledně projednávání situace Mariánského sloupu na 

Staroměstském náměstí v Praze 

(Václav Lamr, *****) 

 

Petice – nesouhlas se současnou podobou projektu výstavby – Penzion pro důchodce 

„Domov Bílčická“ společnosti Crescon, a. s. 

(Za petiční výbor – Pavel Opatrný, Ing. Helena Lichtenbergová, *****) 

 

Zpětvzetí petice – k doplnění požadovaných údajů a připojení dalších podpisových archů a 

opětovnému předložení ZHMP 

(Za petiční výbor  - Mgr. Ing. Josef Pejřimovský, Ph.D.) 

 

Dopis – umístění 20 pláten obrazového cyklu Alfonse Muchy Slovanská epopej v majetku 

HMP na zámek v Moravském Krumlově 

(Jarmila Mucha Plocková, *****, Ondřej Pecha, *****) 

 

Praha jako partner EIT Urban Mobility – hlasování ze strany Rady a Zastupitelstva HMP 

(Ing. Roman Holý, Ph.D., Innovation Hub East Interim Director, ****) 
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Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 10/1 až č. 10/60 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 3,10 hodin. 

 

 

 

 

 

MUDr. Zdeněk  H ř i b 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

Ing. Lubomír  B r o ž 

 

 

 

Ondřej  K a l l a s c h  

 

 

 

 

 

Zapsala:  Mgr. Jana Soběslavská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


